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Vragen van het lid Arib (PvdA) aan de ministers van Volksgezondheid, Welzijn 
en Sport en van Veiligheid en Justitie over het bericht dat de hulpverlening aan 
pedofielen tekortschiet (ingezonden 25 januari 2011). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht dat de hulpverlening aan pedofielen 
die erkennen dat ze een probleem hebben en zich niet aan kinderen willen 
vergrijpen tekortschiet?1 

Vraag 2
Deelt u de mening van zorginstellingen en gerenommeerde psychiaters dat 
de preventieve hulpverlening voor pedofielen, die zich nog nooit aan 
kinderen hebben vergrepen, ernstig tekortschiet? Zo ja, welke gevolgen heeft 
dit voor de toename van kindermisbruik? 

Vraag 3
Onderkent u dat met adequate hulpverlening aan pedofielen preventief kan 
worden ingezet op het voorkomen van kindermisbruik en tegelijkertijd beter 
inzicht kan worden verkregen in de omvang van deze problematiek? Zo ja, 
bent u bereid na te gaan waar de hiaten in de hulpverlening liggen en op 
welke wijze de hulpverlening kan worden verbeterd? 

Vraag 4
Welke maatregelen gaat u verder treffen om preventieve hulpverlening voor 
deze doelgroep toegankelijk te maken en daarmee kindermisbruik nu en in de 
toekomst te voorkomen? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid 
Gesthuizen (SP), ingezonden 18 januari 2011 (vraagnummer 2011Z00816).

1 RTL Nieuws, 15 januari 2011.

Tweede Kamer, vergaderjaar 2010–2011, Vragen


